



银行卡检测中心
Bank Card Test Center

银联卡支付信息安全合规证书

CHINA UNIONPAY UPDSS CERTIFICATE

兹证明,易联支付公司的易联无卡认证支付系统 (V3.1.9) 符合《银联卡支付信息安全管理标准》(银联风管委 [2018] 3 号) 要求。特发此证。(最终结果以合规评估报告为准)

This is to certify that Easylink Cardless Authentication Payment System (V3.1.9) of Easylink Payment Co., Ltd. has been assessed and approved as in compliance with the requirements of UnionPay Payment Data Security Management Standard (Risk Management Committee of China UnionPay (2018) No.3). (The Certificate is based on the report)

合规评估报告编号: SYDS222L31TP
Report No.: SYDS222L31TP

评估完成日期: 2022 年 7 月 15 日
Completion Date: 2022/7/15

证书签发地点及日期: 北京 2022 年 7 月 15 日
Issuing Address & Date: Beijing 2022/7/15

证书有效期: 2023 年 7 月 14 日
Expiry Date: 2023/7/14

评估机构: 银行卡检测中心 (UPDSS-I0001)
Approved by: Bank Card Test Center (UPDSS-I0001)



声明: 本证书仅用于证明被评估单位在本次评估完成后符合 UPDSS 要求。合规评估报告详细记录了本次评估的结果。如被评估单位系统发生参数变更及升级改造等变化, 应根据 UPDSS 有关要求重新评估。

DISCLAIMER: THE CERTIFICATE SOLELY INDICATES THE COMPLIANCE STATUS OF THE ASSESSED ORGANIZATION WHEN THE ASSESSMENT IS COMPLETED. THE DETAILS OF THIS ASSESSMENT WERE RECORDED IN THE COMPLIANCE REPORT. THE ASSESSED ORGANIZATION SHALL BE ASSESSED AGAIN ACCORDING TO UPDSS REQUIREMENTS IF ANY CHANGES OCCUR ON ITS SYSTEM.